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Początkiem sierpnia bieżącego roku opisałem sytuację jaka miała miejsce podczas ulewnych
deszczy w Bulowicach.

      

W skrócie przez źle wykonaną pracę osób przepuszczających kabel telefoniczny przez rów
melioracyjny, prostopadle do przepustu pod mostkiem, przed przepustem powstał zator, przez
który woda zaczynała się spiętrzać co w znaczącym stopniu było powodem podtopienia
okolicznych nieruchomości.

  

  

Sprawą tą zainteresowali się radni Rafał Ficoń oraz Wiesław Gawęda oraz radny powiatowy
Józef Szafran, który jako Komendant Gminny  OSP był na miejscu już w czasie podtopień.
Radni  po oględzinach podjęli się rozwiązania tego problemu.

  

Z tego co się dowiedziałem rozwiązanie tego problemu wymagało kilku interwencji.  Pomimo
tego że 2 pierwszych wymienionych są radnymi jak niektórzy nazywają opozycji, nie pozostawili
mieszkańców Bulowic samych sobie. Problem został rozwiązany, rura osłonowa, która
blokowała przepust pod mostkiem została obniżona przez pracowników telekomunikacji, za co
ja i mieszkańcy zagrożonych podtopieniami nieruchomości dziękujemy.

  

Tomasz Janeczko
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Przed interwencją

  

  

 2 / 7



Podziękowania

  

  

  

 3 / 7



Podziękowania

Po interwencji radnych
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